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ПРОТОКОЛ 

Засідання Студентського парламенту 

 

«4»  грудня 2022 року                               Вся Україна             

20 год. 00 хв.                                 Онлайн на платформі «Google Meet» 

 

Присутні: 24 члени Студентського  

Головуючий засідання: президентка Студентського Парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКА Вероніка. 

Секретар засідання: ПОДЛІСЕЦЬКА Марія.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту –

КУЧЕРОВСЬКОЇ Вероніки. 

2. Про створення плану роботи на канікули. 

3. Про облаштування укриття, розробку системи павербанків. 

4. Про удосконалення дисциплін «Лідерство служіння» та «Я студент».  

5. Про благодійну акцію «І собі, і дітям».  

6. Про зміну дизайну із КУБГ на КСУБГ.  

7. Про зйомки привітального відео-ролика до Нового року.  

8. Про проведення зустрічі організації студентського самоврядування.  

Питання 1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКОЇ Вероніки та привітання колег. 
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка оголосила про початок засідання 

та коротко розповіла про план подальшої роботи. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію.  

 

Питання 2. Про створення плану роботи на канікули.  

 

СЛУХАЛИ: КОЛОДІЙ Я.О., яка запропонувала розробити гугл форму, для 

того щоб студенти могли писати туди про свої проблеми/побажання, стосовно 

навчання в університеті.  
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ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги запропоновну ідею, після нового року зайнятись 

реалізацією плану. 

 

Питання 3. Про облаштування укриття, створення системи павербанків.  
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка запропонувала облаштувати 

комфортне укриття в університеті та забезпечити його системою 

павербанків.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, розпочати роботу над 

розробкою концепції реалізації і затрат.  

 

Питання 4.  Про удсконалення дисциплін «Лідерство служіння» та «Я 

студент» 
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка повідомила про недостатній рівень 

викладання в університеті дисциплін  «Лідерство служіння» та «Я студент», 

президента наголосила на необідності удосконаленню цих дисциплін.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, прописати необхідні 

доповнення і зміни.  

 

Питання 5. Про благодійну акцію «І собі, і дітям». 

 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка запропонувала провести розіграш 

лімітованої колекції шарфів під парламенту університету, за донат на 

допомогу дітям постраждалим від війни.   

 

ВИРІШИЛИ: Провести благодійний захід. 

 

Питання 6. Про зміну дизайну КУБГ на КСУБГ. 

 

СЛУХАЛИ: МАТКІВСЬКУ Н.В., яка наголосила на необхідності змін 

дизайну з КУБГ на КСУБГ.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, та розпочати роботу над 

реалізацією плану.  

 

Питання 7. Про зйомки привітального відео-ролика до Нового Року.  

 

СЛУХАЛИ: КОЛОДІЙ Я.О., яка запропонувала зняти новорічне 

привітання від Студентського парламенту.  

 



ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, та розпочати роботу над 

реалізацією плану.  

 

Питання 8. Про проведення зустрічі органіації студентського 

самоврядування.   

 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка запропонувала провести зустріч 

організації студентського самоврядування, з дотриманням усіх правил 

безпеки. Захід отримав тематичну назву «Підвальні вечорниці». Зустріч 

заплановано провести 28 грудня з 15:00 до 19:00 в підвалі центрального 

корпусу Універститету.  

 

ВИРІШИЛИ: розпочати підготовку для організації зустрічі, та прописання 

сценарію.  

 

 

 

Головуючий засідання           _ _________(підпис) Кучеровська.В.О.              

Секретар засідання         _ __________(підпис) Подлісецька.М.В.             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


